
 

 

  

Memo 
 

  

 
Datum: 

23 juni 2022 
 

  

Onderwerp:  Statenbrief - Naar een nieuwe kaart van Gelderland verkennen, puzzelen en 
afspreken 

Ter attentie van:  de gemeenteraad 

Afzender:  het college van burgemeester en wethouders 

  Graag informeren wij u over de statenbrief: 'Naar een nieuwe kaart van 
Gelderland verkennen, puzzelen en afspreken'. We zijn overvallen door de inhoud 
van deze brief en met name het scenario Stroe City met 25.000 woningen. Wij 
distantiëren ons van deze ‘proefballon’ vanuit de provincie Gelderland. De wijze 
waarop dit vanuit de provincie gegaan is, verdient allerminst een schoonheidsprijs. 
Hierover is inmiddels contact geweest met Gedeputeerde Staten en hiervoor is 
namens GS excuses gemaakt. Er volgt nog een afzonderlijk inhoudelijk bestuurlijk 
overleg tussen GS en het college van Barneveld.     

  
De statenbrief van Gedeputeerde Staten (GS) van Gelderland is bedoeld om 
invulling te geven aan de opdracht van het Rijk om “de nationale en decentrale 
opgaven van een ruimtelijk perspectief – een nieuwe kaart van Gelderland – te 
voorzien”. Daarbij is kennelijk gekozen voor een interne ambtelijke exercitie in het 
provinciehuis. Hierbij is geen relatie gelegd met andere lopende ruimtelijke 
trajecten in onze regio, zoals de verstedelijkingsstrategie. Daarnaast zijn wij 
bestuurlijk noch ambtelijk betrokken geweest in het traject voorafgaand aan 
besluitvorming door GS over de statenbrief.   

  
Als college zijn wij afgelopen maandagmiddag op de hoogte gebracht van deze 
Statenbrief. De vier bijgevoegde documenten zijn ter consultatie naar Provinciale 
Staten van Gelderland verzonden onder de noemer: 'Naar een nieuwe kaart van 
Gelderland verkennen, puzzelen en afspreken' (PS2022-412).   

  
Donderdagavond staat in uw raadscommissie Grondgebied de 
verstedelijkingsstrategie Arnhem Nijmegen FoodValley geagendeerd. Voor ons 
blijft de Verstedelijkingsstrategie het spoor waarin we samen met de 
regiogemeenten, provincie en Rijk afspraken maken over de groei van onze regio 
FoodValley tot 2040. Hierover zijn ook procesafspraken gemaakt met betrokken 
partijen. We hechten daarom zeer aan uw mening over de stukken die voorliggen, 
ook al kunnen we ons goed voorstellen dat deze in een ander daglicht komen te 



staan door de Statenbrief. Wij zien dit verstedelijkingsspoor als een leidend spoor. 
Dit is in een onderhoud tussen de wethouder en gedeputeerde namens GS ook 
bevestigd:  NPLG (Nationaal Programma Landelijk Gebied) en 
Verstedelijkingsstrategie zijn de leidende sporen voor onze regio.   

  
Onze inzet is erop gericht om het traject van de Nieuwe kaart van Gelderland op 
een goede manier ondersteunend te laten zijn aan het traject van de 
Verstedelijkingsstrategie. En dus aanpassing van het nu voorliggende voorstel. 
Datzelfde geldt uiteraard ook voor onze inspanningen als het gaat om het landelijk 
gebied (RPLG/Veluwe Arrangement). Zo lang er geen aanpassingen worden 
gedaan, zullen wij niet deelnemen aan het traject van de Nieuwe kaart van 
Gelderland.     

  
Link naar stukken:  
PK - Startnotitie 'Naar een nieuwe kaart van Gelderland verkennen, puzzelen en 

afspreken' (PS2022-412)  
 
 
 
 

 

https://gelderland.parlaeus.nl/user/voorstel/action=view/id=26136
https://gelderland.parlaeus.nl/user/voorstel/action=view/id=26136

